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PROTOKÓŁ NR  21-4/2016 
z posiedzenia Komisji Kultury  

Rady Miasta Gdańska 
które odbyło się  27 kwietnia 2016 roku 

w sali 003 Nowego Ratusza przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 15:15, zakończyła o godzinie 17:15. 
 
Obecność : 
W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków komisji, wg listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu komisji stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Kultury Marek Bumblis otworzył posiedzenie, powitał 
zebranych i stwierdził quorum. Poinformował, że porządek posiedzenia został 
wysłany do radnych drogą elektroniczną – porządek posiedzenia stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu. 
 

Przewodniczący zaproponował następujące zmiany w porządku posiedzenia: 

1. Wprowadzenie punktów: 
1.1 Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Gdańska – druk nr 680. 
1.2 Opiniowanie apelu Rady Miasta Gdańska dotyczącego działań Ministra 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego związanych z Muzeum II Wojny 
Światowej w Gdańsku. 

2. Zmianę kolejności omawianych tematów. 

Po uwzględnieniu zmian porządek posiedzenia przedstawiał się następująco:  

1. Inicjatywa wzniesienia pomnika dr Mariana Pelczara przed budynkiem PAN 

Biblioteki Gdańskiej. 

2. Inicjatywa posadowienia tablicy upamiętniającej patrona parku przy ul. 

Zwierzynieckiej w Gdańsku Jasieniu, ks. Bronisława Kabata. 

3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2016 - 2045 - 

druk 675. 

4. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2016 r. – druk nr 676. 

5. Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gdańska za 2015 r. 

(w zakresie działania komisji). 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej w kwocie 1.874.565 zł w formie dotacji celowej dla Samorządu 
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Województwa Pomorskiego na zadanie pn.: Podniesienie jakości i atrakcyjności 

infrastruktury Teatru Wybrzeże – druk nr 650. 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta Gdańska – druk nr 680. 

8. Opiniowanie apelu Rady Miasta Gdańska dotyczącego działań Ministra Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego związanych z Muzeum II Wojny Światowej w Gdańsku. 

9. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie nadania nazwy: 

9.1 ulica Komputerowa – druk nr 658. 

9.2 Rondo im. Tadeusza Mazowieckiego – druk nr 659.  

10. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie nadania nowego Statutu miejskiej 

instytucji kultury pod nazwą: 

10.1 Gdańska Galeria Miejska – druk nr 653. 

10.2 Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia – druk nr 654. 

10.3 Klub Żak – druk nr 655. 

10.4 Instytut Kultury Miejskiej – druk nr 656. 

10.5 Miejski Teatr Miniatura – druk nr 657. 

11. Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja.   

 

Porządek obrad poddano pod głosowanie.  

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 5  głosami „za”– przyjęła proponowany porządek. 

 

PUNKT 1 

Inicjatywa wzniesienia pomnika dr Mariana Pelczara przed budynkiem PAN Biblioteki 

Gdańskiej. 

________________________________________________________________________ 

Zofia Tylewska – Ostrowska – dyrektor PAN – Biblioteki Gdańskiej. 

Przedstawiły inicjatywę wzniesienia pomnika dr Mariana Pelczara. Powiedziała 
m.in., że dr Marian Pelczar był pierwszym powojennym dyrektorem tej placówki. Był 
związany z Gdańskiem jeszcze przed wojną, kiedy to działał jako nauczyciel, 
publicysta, społecznik, harcerz na rzecz polskiej społeczności. W okresie okupacji 
ukrywając archiwa gdańskich działaczy polonijnych ocalił ich od aresztowań i 
śmierci. W czasie kiedy podejmowano decyzje o odbudowie historycznej części 
miasta walczył o zachowanie jego zabytkowego charakteru. Kierował zespołem, 
który gromadził dokumentację stanowiącą podstawę dla architektów. Niezwykle 
ofiarna praca dyrektora Mariana Pelczara doprowadziła do uratowania 
najcenniejszych dzieł kultury piśmienniczej gromadzonej w Gdańsku przez prawie 
400 lat, pozwoliła na odbudowę bezcennych zabytków miasta i doprowadziła do 
świetności Bibliotekę Gdańską. Jego wielki wkład w rozwój Gdańska zasługuje na 
podziękowanie i upamiętnienie stąd inicjatywa postawienia pomnika. 
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USTALENIA KOMISJI: 

Komisja Kultury Rady Miasta Gdańska przekazała Prezydentowi Miasta Gdańska 

wniosek Polskiej Akademii Nauk – Biblioteki Gdańskiej w sprawie wzniesienia 

pomnika upamiętniającego dr Mariana Pelczara. 

 

PUNKT 2 

Inicjatywa posadowienia tablicy upamiętniającej patrona parku przy ul. 

Zwierzynieckiej w Gdańsku Jasieniu, ks. Bronisława Kabata.  

________________________________________________________________________ 

Magdalena Nowicka – przewodnicząca zarządu dzielnicy Jasień 

Przedstawiła inicjatywę upamiętniającej patrona parku przy ul. Zwierzynieckiej w 

Gdańsku Jasieniu, ks. Bronisława Kabata. Powiedziała m.in., że tablica 

upamiętniająca patrona ma służyć utrzymaniu więzi społecznych starszych 

mieszkańców Jasienia poprzez wspólną troskę i dbałość o miejsce oraz ma mieć 

wydźwięk edukacyjno – informacyjny skierowany do młodzieży i napływowych 

mieszkańców. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja Kultury Rady Miasta Gdańska przekazała Prezydentowi Miasta Gdańska 

wniosek rady dzielnicy Jasień w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej na 

terenie gminnego parku im. Ks. Bronisława Kabata przy ul. Zwierzynieckiej w 

Gdańsku. 

 

PUNKT 3 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2016 -2045. – druk 

nr 675. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 675 – Sprawa: BRMG-S.0006.123.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 
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USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie 5 głosami „za” postanowiła odstąpić od opiniowania 

przedmiotowego projektu uchwały ze względu na brak zmian w zakresie działania 

komisji. 

Opinia 21-4/82-12/16 

PUNKT 4 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2016 r. – druk 676. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 626 – Sprawa: BRMG-S.0006.124.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/83-13/16 

PUNKT 5 

Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gdańska za 2015 r. (w 

zakresie działania komisji). 

________________________________________________________________________ 

Sprawa: WBMiP-I.3034.12.2016.IŚ 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała zgodnie z treścią sprawozdania. 

Janusz Tarnacki – zastępca miejskiego konserwatora zabytków 

Zreferował zgodnie z treścią sprawozdania. 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia 21-4/84-14/16 

PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej w kwocie 1.874.565 zł w formie dotacji celowej dla Samorządu 

Województwa Pomorskiego na zadanie pn.: Podniesienie jakości i atrakcyjności 

infrastruktury Teatru Wybrzeże – druk nr 650. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 650 – Sprawa: BRMG-S.0006.98.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Bernard Nalewajko – przedstawiciel w wydziale Programów Rozwojowych 

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/85-15/16 

 

PUNKT 7 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 
Miasta Gdańska – druk nr 680. 

_______________________________________________________________________ 

Druk nr 680 – Sprawa: BRMG-S.0006.128.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 
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Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/93-23/16 

 

PUNKT 8 

Opiniowanie apelu Rady Miasta Gdańska dotyczącego działań Ministra Kultury i 
Dziedzictwa Narodowego związanych z Muzeum II Wojny Światowej w Gdańsku. 

_______________________________________________________________________ 

(Oryginał przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Zreferował zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

jego treść. 

 Opinia 21-4/94-24/16 

PUNKT 9.1 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy: ulica Komputerowa – druk 

nr 658. 

_______________________________________________________________________ 

Druk nr 658 – Sprawa: BRMG-S.0006.106.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Mało ambitna jest ta nazwa. 

Dorota Dudek – wiceprzewodnicząca komisji 

Wolałabym, aby na przykład zostały upamiętnione jakieś osoby. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Tam jest klucz nazw? 

Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

Przede wszystkim wnioskodawcą są właściciele tej drogi, jako drogi wewnętrznej. 
Ponadto nawiązuje do nazw istniejących. Tak ludzie chcieli mieszkać i tak zrobili 
sobie. 

Dorota Dudek – wiceprzewodnicząca komisji 

Stąd mój głos wstrzymujący się. 

Beata Wierzba – członek komisji 

Tam są takie nazwy ulic: Telewizyjna, Radiowa, itd. 

Dorota Dudek – wiceprzewodnicząca komisji 

To wszystkie są mało ambitne. Powinny to być na przykład nazwiska wybitnych 
matematyków, fizyków. 

  

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia 21-4/86-16/16 

PUNKT 9.2 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy: Rondo im. Tadeusza 

Mazowieckiego – druk nr 659.  

_______________________________________________________________________ 

Druk nr 659 – Sprawa: BRMG-S.0006.107.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Beata Wierzba – członek komisji 

Interesuje mnie dlaczego wnioskowali o to pracodawcy Pomorza? Skąd to się wzięło. 
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Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

Wniosek pracodawców był z 2014 r. Początkowo proponowali nadanie jego imienia 
ul. Nowej Wałowej, obecnie ul. Ks. Popiełuszki. W tym miejscu kiedyś była 
propozycja. Bardzo obszernie opisali wpływ Tadeusza Mazowieckiego na rozwój 
naszego kraju. Uważali, że nadanie nazwy ulicy jego imienia będzie dobrze świadczyć 
o pamięci Gdańszczan i uznaniu jego zasług dla naszego miasta. Zmiana nastąpiła na 
rondo, ponieważ rada miasta nadała im. Ks. Popiełuszki. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

W którym roku zmarł Tadeusz Mazowiecki? 

Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

28.10.2013 r.  

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Uchwała dotycząca nazewnictwa obiektów miejskich przewiduje wyjątki i na 
uzasadniony wniosek prezydenta miasta albo właściwej komisji, czyli naszej. 

Dorota Dudek – wiceprzewodnicząca komisji 

Jestem za niestosowaniem odstępstw od reguły, więc oczywiście nie popieram 
wniosku. 

Beata Wierzba – członek komisji 

Z tym, że tu akurat jest tak, że uchwała dopuszcza takie możliwości. Myśmy tworzyli 
tę uchwalę w poprzedniej kadencji i wtedy też padły takie głosy, a co będzie kiedy 
społeczeństwo uzna, że powinniśmy wprowadzić wcześniej i stąd też pojawiły się te 
zapisy, że jeśli ktoś jest znana postacią, ważną i zasłużoną dla miasta Gdańska, a w 
tym przypadku mamy honorowego obywatela Gdańska, stąd też te zapisy się tam 
pojawiły. 

Dorota Dudek – wiceprzewodnicząca komisji 

Potwierdzam tylko to co wcześniej powiedziałam, że jestem przeciwna takiemu 
zapisowi ogólnie. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Ten zapis 5 – letni wprowadziliśmy po to głównie, żeby w zbyt wielkich emocjach nie 
podejmować decyzji. To dotyczy lokalnych polityków, lokalnych osób publicznych, 
bo wiadomo, że one są bardziej zakorzenione w społeczności Gdańska i wtedy może 
być zbyt emocjonalna decyzja. To jest raz. A po drugie po to, żeby w momencie 
śmierci bardzo znanych osób był czas na znalezienie odpowiedniej lokalizacji. Zwykle 
tak jest, że jak ktoś umiera bardzo znany to od razu pojawiają się wnioski o nadanie 
tym osobom nazw ulic. Tak było m.in. z Gunterem Grassem czy Havlem. Ja trochę 
wbrew sobie, bo jestem członkiem rady programowej Gdańskiej Galerii Miejskiej, 
która zajmuje się Gunterem Grassem. Musiałem stać na straży prawa lokalnego i 
stałem na straży tego prawa. I życie pokazało jak najbardziej słuszność, moim 
zdaniem, tej naszej uchwały, bo cóż to za miejsce dla Grassa przelotowa, 
bezadresowa magistrala miejska do tunelu. Myślałem o obiektach publicznych, o 
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placach publicznych, przestrzeniach publicznych na terenie browaru. Taka 
możliwość istnieje. Wczoraj na Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 
opiniowaliśmy miejscowy plan zagospodarowania i zadałem projektantom pytanie 
czy będą przestrzenie, którym można nadać nazwę Guntera Grassa? Będą takie place. 
Natomiast wydaje mi się, że to rondo, które cudowanie ocalało bez nazwy, rondo 
Danusi, Wajdeloty, Aldony to jest wymarzone miejsce. 100 m znajduje się miejsce 
dzieciństwa, najważniejszej części życia Grassa, która go ukształtowała, najbardziej 
związanej z Gdańskiem. Nawet bez nadania nazwy temu rondu, bo będzie pewien 
okres czasu do wypełnienia się 5 lat. Chciałem powiedzieć dlaczego czasami w tak 
dziwny sposób wstrzymujemy się, bo nie łapiemy w locie inicjatyw społecznych. 
Właśnie  dlatego. Podałem przykład Grassa. Jak będzie projekt uchwały to zaprosimy 
radnych Brzeźna i Wrzeszcza. 

Beata Wierzba – członek komisji 

Były jakieś audycje radiowe, gdzie wypowiadał się przewodniczący i tam chodziło o 
nazwanie imieniem Guntera Grassa. Wtedy mówiliśmy o 5 latach. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Zobaczymy co prezydent odpowie oficjalnie, bo na razie jest to wniosek komisji. 
Jeszcze chciałbym taką konkluzję o dekomunizacji ulic. Jak się ma ustawa Panie 
dyrektorze? Czy ta ustawa jest, bo już niektórzy dekomunizują i nadają nazwy? 

Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

Nie ma tej ustawy. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Przyznam, że jakieś dwie godziny po uchwalaniu przez sejm projektu ustawy to 
miałem telefon w tej sprawie i już coś musiałem mówić.  

Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

W naszym przypadku to są praktycznie dwie, trzy ulice. Na ul. Dąbrowszczaków 
mieszka. 

Beata Wierzba – członek komisji 

Czy jest w Gdańsku ulica Nadmorską? Pytam, ponieważ proponowałam, aby ul. 
Dąbrowszczaków zamienić na prostą nazwę ul. Nadmorską. Na Przymorzu Wielkim 
nie ma rady dzielnicy? 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Dlatego, żebyśmy sobie tutaj powiedzieli, jako radni właściwej komisji ds. 
nazewnictwa, że nie będziemy łączyli ustawy dekomunizacyjnej i przesądzania o 
zdjęciu nazwy ulicy z danego miejsca, nie będziemy łączyli z jednoczesnym, 
automatycznym nadawaniem nowych nazw, bo będzie jakaś procedura, jeśli będzie, 
bo prezydent zapowiedział skierowanie tego do Trybunału Stanu. 
Najprawdopodobniej tak będzie, że trybunał powie, że jest to kompetencja gmin, a 
nie… Także ja proponuję żebyśmy tak do tego podchodzili i nie dzielili skóry na 
niedźwiedziu, bo są ludzie o lewicowych poglądach w Gdańsku, którym odpowiada 
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np. ul. Waryńskiego, do którego dekomunizację trudno byłoby przyczepić. Jest to 
trudna sprawa, bo głosy są bardzo rozstrzelone i podszyte emocjami. Chyba tak 
będziemy działali. Czym innym jest dekomunizacja, a czym innym jest nadanie 
nowej nazwy. Mówię tutaj w tej chwili do Klubu Republikańskiego, który 
zdekomunizował ul. Dąbrowszczaków i nadał nazwę Margaret Thatcher. Pani premier 
Thatcher, honorowy obywatel miasta Gdańska jest na liście nazw ulic proponowanych 
do nadania i na pewno z tej listy będziemy korzystali.  

Beata Wierzba – członek komisji 

Ale tę propozycję Internet mocno okrzyczał i mówił, że to nie w tym miejscu i nie 
tak powinno być. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

To chyba nagroda za takie szybkie pomysły.   

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia 21-4/87-17/16 

Komisja Kultury RMG wystąpiła do Prezydenta Miasta Gdańska z wnioskiem o 

zarezerwowanie dla ronda u zbiegu ulic: Wajdeloty, Aldony i Danusi nazwy: "Rondo 

Guntera Grassa”. Wniosek uzasadnia bliskość miejsca zamieszkania artysty, noblisty 

w jego ukochanym Wrzeszczu oraz potrzeba upamiętnienia honorowego obywatela 

Miasta Gdańska. Po spełnieniu warunków aktualnej  uchwały RMG dotyczącej 

nazewnictwa obiektów miejskich, zostanie przygotowany stosowny projekt uchwały 

rady w tej sprawie. 

Powyższy wniosek został przyjęty pozytywnie – jednogłośnie 5 głosami „za”. 

WNIOSEK NR 21 - 4/20 - 7/16 

 

PUNKT 10.1 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowego Statutu miejskiej 

instytucji kultury pod nazwą Gdańska Galeria Miejska – druk nr 653 z autopoprawką. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 653 – Sprawa: BRMG-S.0006.101.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 
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Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Dodam, że jako członek rady Muzeum Narodowego w Gdańsku wiem, że są w 

posiadaniu dużej ilości wartościowych grafik Guntera Grassa. W swoim oddziale 

Muzeum Sztuki Współczesnej jako jedno z celów i zadań działalności ma badanie 

twórczości Guntera Grassa, więc wydaje mi się, że jest to jak najbardziej 

uzasadnione. Tym bardziej, że powstaje olbrzymi obiekt nowy oddział Centrum 

Sztuki Współczesnej Muzeum narodowego w Gdańsku. Stąd pozwoliłem sobie dokonać 

takiej zmiany. Cieszę się bardzo, że Pani Iwona Bigos będzie członkiem rady 

programowej, bo ona jest łącznikiem, który będzie spajał Bremę z Gdańskiem.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/88-18/16 

PUNKT 10.2 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowego Statutu miejskiej 

instytucji kultury pod nazwą Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia – druk nr 654. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 654 – Sprawa: BRMG-S.0006.102.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/89-19/16 
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PUNKT 10.3 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowego Statutu miejskiej 

instytucji kultury pod nazwą Klub Żak – druk nr 655. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 655 – Sprawa: BRMG-S.0006.103.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/90-20/16 

 

PUNKT 10.4 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowego Statutu miejskiej 

instytucji kultury pod nazwą Instytut Kultury Miejskiej – druk nr 656. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 656 – Sprawa: BRMG-S.0006.104.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/91-21/16 
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PUNKT 10.5 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowego Statutu miejskiej 

instytucji kultury pod nazwą Miejski Teatr Miniatura – druk nr 657. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 657 – Sprawa: BRMG-S.0006.105.2016 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 28.04.2016 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia 21-4/91-21/16 

PUNKT 11 

Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 

________________________________________________________________________ 

W tym punkcie dokonano wyboru radnych: Marka Bumblisa i Piotra Czauderny do 

reprezentowania Komisji Kultury w komisji pomnikowej powołanej uchwałą nr 

XVII/509/15 w sprawie zasad stosowanych przy wznoszeniu pomników na terenie 

Gdańska. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Wpłynęło pismo Pana Gołąba w sprawie nazwania dzielnicy Solidarność. Mieliśmy w 

tej kadencji posiedzenie komisji, na którym zajmowaliśmy się ta sprawą i już wtedy 

mówiliśmy, że uznajemy pierwszeństwo nazw historycznych. Przygotowałem pismo 

odpowiedź w tej sprawie. Następnie przewodniczący odczytał treść, a komisja ją 

zaakceptowała.  

Otrzymaliśmy pismo w sprawie lokalu po artystach: Robercie i Elżbiecie Peplińskich. 

Przygotowałem pismo odpowiedź w tej sprawie. Następnie przewodniczący odczytał 

treść, a komisja ją zaakceptowała.  
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Otrzymaliśmy również pismo w sprawie lokalizacji miejsca działalności 

wystawienniczej na Długim Targu i ul. Długiej. Przygotowałem pismo odpowiedź w 

tej sprawie. Następnie przewodniczący odczytał treść, a komisja ją zaakceptowała.  

Otrzymaliśmy pismo wniosek w sprawie nadania podjazdowi do ronda 

Mazowieckiego, gdzie była proponowana nazwa Guntera Grassa, aleja nad Redewką. 

To jest wniosek radnego Zdzisława Kościelaka. Proponuję o przekazanie tego pisma 

do zaopiniowania przez Prezydenta Miasta Gdańska. 

Jest wniosek Pani Wirskiej w sprawie przeniesienia pomnika. To pismo jest do naszej 

wiadomości.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za przybycie. 

Na tym posiedzenie zakończono. Godzina 17:15.  

 

Przewodniczący  

Komisji Kultury  

 Marek Bumblis 

Protokołowała: 

Ewelina Szymczyk  

Biuro Rady Miasta Gdańska 

 


